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https://www.100test.com/kao_ti2020/174/2021_2022_IELTS_E5_8F

_A3_E8_AF_c8_174414.htm 我考的就是friend。改了题型之后

感觉并不是很难。可能是interviewer比较和蔼，所以我也不大

紧张了。发挥得还不错，就看最后的成绩了目前遇到的主要

是下列问题：1.special gift: What is the gift?Who give it to

you?what is it for?try to compare the gift you recieved in your

teenage with the gift children recieved now.and just image the gift in

the future children will recieve.describe the gift u like most,an tell the

reason,who give u?and u can describe the ways people send others

gift. 2.Bulding: What is the interesting bulding in you country? What

is it located? what is used for? Explain why you think it is the most

intereting? 3.friend: what is your best friend?and how you met and

what do your think the difference between adult and children

making friend?tell me the way u make friends with others.and u think

what people should be ur friends? 4.describe the festival in your

country: e.g:spring festival Chinese New Eve:1.dinner(family

gathering).2.special programme on CCTV to welcome the CNY.

Chines New Years Day:1.visiting relatives.2.friends visiting.(all

chatting/eating/drinking). the rest of the

days:1.shopping.2.sightseeing. 5.travel: describe your latest travel in

detail.with whom?and the destination,it take u how long to get to the

destination.describe the natrual scene.some intersting things

happened during ur tavel?can u describe it for me? ur reason to travel

is what? 6.transportation: give me some opinion on the



transportation in ur city.compare the different transportation,such as

between plane,train,car.can u just image the transportation in the

future and describe it for me? just compare the transportation in the

past and now. u like what transportation and why. 7.meaningful

things: 不是很清楚，希望抽到这个题目的网友加以补完。

8.music: describe the role music play in our life. what effects will take

place u think to let children study an insrument?u like music or

not?why?u think music play what role in ur life?describe the music u

like most and tell me why? 9. clothes: u like what clothes?the

prescript on clothes when u r working?and just the prescript on

clothes in school.the different between the older and younger people

on clothes. PS:Topic主要分3部分 1 个人情况（城市/家庭/。。

） 2 关于服装（喜好/上班着装要求/学校要求/中老年人与年

轻人不同之处。。。） 3 卡片，关于礼物（你收到的最喜欢

的礼物，谁送的，是什么，为什么喜欢/人们送礼习惯。。。

） 以上是最近7月的IELTS考试中改革部分的topic,只收集到了

一部分，上海的考试还没开始，因此先帖出一部分，大多摘

自tigtag论坛的热心网友们的帖子。其中有部分是我个人的对

于可能考官会问到的问题的想法，仅做参考。希望参加考试

的朋友将自己所知道的topic帖出来，因为很可能这些tpoic是

有限的，同样也希望大家对已有的topic应该采用怎样的方式

来论述发表意见，共同来克服口语的改革，谢谢！。 同时希

望对朋友们有所帮助。 （作者：guest） 100Test 下载频道开通

，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


